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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 10 september. De acties en foto's dateren van voor de verstrenging van de coronamaatregelen. 

Breng uw afval naar een mini-recyclagepunt

“De komende maanden komt er maar liefst zestien keer een mini-recyclagepunt naar ons 
district”, vertelt gemeenteraadslid Koen Laenens. “Met de recyclagepunten biedt de stad een 
nieuwe, zeer laagdrempelige dienstverlening aan, naast het containerpark en de pop-up- 
containerparken. U kunt er uw gratis afvalfracties weggooien.”

 Kijk op www.antwerpen.be/recyclagepunt voor alle data en locaties.

Beste lezer,

Door het coronavirus worden  
we met ongeziene uitdagingen 
geconfronteerd. Vandaag proberen 
we met z’n allen te wennen aan 
het ‘nieuwe normaal’. Ondertussen 
zitten we niet stil en maken we 
werk van het Deurne van morgen.

Met het inschakelen van een 
stadsmarinier in Deurne-Noord 
slaan stad en district de handen in 
elkaar om de wijk snel en gericht 
leefbaarder en veiliger te maken. 
N-VA Deurne blijft ook ijveren voor 
een aangenamere leefomgeving. 
Naar goede gewoonte staken 
onze afdelingsleden de handen 
uit de mouwen om zwerfvuil aan 
te pakken. Zo lieten ze zien dat 
opgeruimd echt wel netjes staat. 
Met de langverwachte tram- 
verbinding tussen Noord en Zuid 
over de Ruggeveldlaan zet ons 
district dan weer een grote stap 
naar een betere bereikbaarheid.

Ik hoop dat u genoten heeft van 
de voorbije thuisblijfvakantie en 
onze eigen verborgen parels in 
Deurne heeft kunnen ontdekken. 
Ik wens u een goede start in het 
nieuwe school- en/of werkjaar. 
Blijf vooral gezond! We zien elkaar 
snel weer, wie weet al bij de her-
opstart van onze wijkbezoeken.

Peter Wouters
Afdelingsvoorzitter

Zwerfvuilactie
N-VA Deurne steekt de handen uit de mouwen
N-VA Deurne zet zich in, niet alleen in een verkiezingsjaar. Op zondag 5 juli ruimden uw 
bestuursleden het zwerfvuil in het Bisschoppenhofpark en op de Arenaweide op.

Op verschillende momenten in het jaar gaat de 
lokale N-VA-afdeling de straat op en ruimt ze 
gericht plekken in Deurne op. Verschillende 
bestuursleden zijn bovendien straatvrijwilliger 
bij Ding Dong Deurne. Zij zetten zich het hele 
jaar door vrijwillig in om hun woonomgeving 
proper te houden.

Mentaliteitswijziging

“De vondst van vandaag bewijst dat er bij  
een deel van onze burgers een mentaliteits- 
probleem is”, zei districtsraadslid Mascha  
Van Huffelen na de opruimactie. “Het gaat 
niet enkel om een blikje dat in de bosjes wordt 
gegooid of een plastiek zak die onder een  
bank wordt achtergelaten. Nee, het gaat om 
het afval van een volledig huishouden dat 
gedumpt wordt. Een andere vraag die bij me 
opkomt, is: ‘Zijn mondmaskers de nieuwe 
sigarettenpeuken?’”

Kleine inspanning, groot resultaat

Het stadsbestuur met de N-VA aan het roer 
zet sterk in op de aanpak van zwerfvuil. De 
combinatie van sensibilisering, handhaving en 
slimme vuilnisbakken werpt haar vruchten af. 
Maar het kan altijd nóg beter. Met een kleine 
inspanning zijn we binnenkort voorgoed  
verlost van rondslingerende peuken, klokhuizen, 
papiertjes, kauwgom en blikjes. Dat wil toch 
iedereen?

Iedereen wil een propere buurt

Opruimen kost niet alleen een bom geld, maar 
ook enorm veel tijd en inzet. Bovendien trekt 
zwerfvuil ongedierte aan en zorgt het voor 
heel wat ergernis. Terecht. Niemand vindt het 
fijn om in een straat bezaaid met zwerfvuil 
te wonen of in een vuil park te wandelen, laat 
staan picknicken. Zeg nu zelf, het is toch  
zoveel leuker om in een propere buurt te wonen?

Deurne breekt uit (p. 5)Deurne krijgt eindelijk Noord-Zuidverbinding (p. 2)
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Aantal speelstraten neemt fors toe
Woensdag 1 juli was het zover: de start van de zomervakantie en de opening van de eerste 
speelstraat in Deurne. Nooit eerder telde ons district zoveel speelstraten.

“Onze oproep om een korte of lange speelstraat te organiseren is duidelijk niet in dovemansoren 
gevallen bij de Deurnenaars”, merkt districtsschepen van Jeugd Elke Brydenbach. “Er beweegt 
wat in Deurne, dat is duidelijk! Voorlopig staat de teller al op dertig straten die deelnemen. Een 
verdubbeling ten opzichte van vorig jaar. Met een extra vleugje cultuur, sport en spel in de straat 
belooft dit een boeiende Deurnse zomer te worden.”

Elke Brydenbach, districtsschepen van Jeugd

Deurne krijgt eindelijk Noord-Zuidverbinding
In bijzonder moeilijke omstandigheden moderniseert De Lijn haar tramnet. De tramlijnen worden onderverdeeld in M-lijnen, 
die de voorstad en de randgebieden verbinden, en T-lijnen in de kernstad. De vervoermaatschappij zet daarbij in op multi- 
modaal vervoer. De vernieuwingen betekenen ook goed nieuws voor Deurne, dat een Noord-Zuidverbinding krijgt over de  
Ruggeveldlaan.

Wanneer iets aangepast wordt, zijn er altijd winnaars en  
verliezers. Zo zal het binnenkort niet meer mogelijk zijn om met 
de tram rechtstreeks van Deurne-Noord naar de Groenplaats 
te rijden. Maar wie vandaag in Deurne-Noord woont en aan de 
Karel de Grote Hogeschool in de Brusselstraat studeert, moet 
dan weer niet meer overstappen.

Frequentie, stiptheid en overstappen

De Lijn zet voortaan meer in op multimodaal vervoer. In  
plaats van één specifieke bus of tram te nemen tot aan uw eind-
bestemming, combineert u verschillende vervoermiddelen zoals 
een deelfiets of een step, of stapt u onderweg over op een ander 
voertuig. “Het hele plan staat of valt uiteraard met frequentie, 
stiptheid en gemakkelijke overstappen”, zegt districtsburgemeester 
Tjerk Sekeris. “Als De Lijn erin slaagt om dat te realiseren, zet ze 
een grote stap vooruit.”

Tram verbindt Deurne-Noord en -Zuid

Het plan van De Lijn bevat ook bijzonder goed nieuws voor 
Deurne. Ons district verwelkomt een Noord-Zuidverbinding 
over de Ruggeveldlaan, met een keerlus aan de kerk van  
Sint-Jozef. Dat betekent dat patiënten en bezoekers van het  
AZ Monica geen eindeloze ritten meer moeten maken. Tjerk  
Sekeris is enthousiast. “Vandaag vragen heel wat Deurnenaars 
zich af waarom dat spoor niet gebruikt wordt. Nu krijgen we 
eindelijk een Noord-Zuidverbinding.”

 Districtsburgemeester Tjerk Sekeris is tevreden dat een tram 
Deurne-Noord en Deurne-Zuid binnenkort zal verbinden. 

Tram op Bisschoppenhoflaan

De Lijn onderzoekt tot slot de mogelijkheid om de metro onder 
de Turnhoutsebaan (Borgerhout) en de Turnhoutsepoort door 
te trekken onder het smalle gedeelte van de Turnhoutsebaan tot 
aan de Ter Rivierenlaan. En ook op de Bisschoppenhoflaan komt 
een tram met een keerlus (eindhalte) aan de Houtlaan. Op die 
manier kunnen bezoekers en pendelaars vanuit Schoten, Schilde 
en verder op een snelle en veilige manier naar de koekenstad 
rijden.

2.100ste Facebookvolger in de bloemetjes gezet
Met een rijkelijk gevulde geschenkmand met streekproducten van Koffie Verheyen, een 
prachtig boeket zonnebloemen en de Vlaamse Leeuw in de hand trokken districtsschepen 
Elke Brydenbach en jongerenvoorzitter Jorge Gonzalez op de Vlaamse feestdag ons mooie 
district in om Lydia Zaman, de 2.100ste volger van onze Facebookpagina, in de bloemetjes 
te zetten.

“Als partij willen wij een stem zijn voor alle Deurnenaren. Dat zouden we niet kunnen zonder 
de steun van de lokale partijmilitant, van de Deurnenaar. En als we dan een bedankje kunnen 
bezorgen aan onze 2.100ste volger, dan kiezen we uiteraard ook voor lokale producten”, aldus 
Elke Brydenbach en Jorge Gonzalez.



Bart De Wever, burgemeester

Antwerpen rekent op u allemaal
“Het aantal coronabesmettingen in de Antwerpse regio is de laatste tijd stabiel tot dalend. 
Maar we moeten waakzaam blijven. We namen daarom in de stad maatregelen die nood-
zakelijk, redelijk en proportioneel zijn om een volledige lockdown van het maatschappelijk 
leven te voorkomen. De komende tijd blijven we de evolutie met alle experts opvolgen.

Zorg voor uzelf en uw naasten. Het virus treft iedereen, en houdt het meeste risico  
in voor zieken en ouderen. Bescherm dus elkaar, en kwetsbare stadsgenoten in het  
bijzonder. Samen komen we hier door. Antwerpen rekent op u allemaal.”

Fons Duchateau, schepen van Groen

Koen Kennis, schepen van Mobiliteit

Parking Opera geopend
“Nadat in mei al de tunnels geopend 
werden, is nu ook de parking onder 
het Operaplein klaar. Daar groeit 
een echt mobiliteitsknooppunt in 
het hart van de stad. Het metro-
station Opera werd al vernieuwd, 
bovengronds passeren er nieuwe 
tramlijnen, de Rooseveltplaats en het 
Centraal Station liggen om de hoek, 
en de prachtige autoparking zal ook 
eigen deelfietsen en -scooters aanbie-
den. Het is nu nog uitkijken naar de 
afwerking van de fietsparking onder 
de Teniersplaats dit najaar.”

Veilig sportaanbod voor onze 
jongeren
“Deze zomer moest een heuse sport-
zomer worden. Sporting A trok alle 
registers open om de sportbeleving 
in Antwerpen een boost te geven met 
een ruim, aanstekelijk, verrassend en 
veelal gratis sportaanbod. Tot de  
heropflakkering van het coronavirus 
roet in het eten gooide. Sporting A 
moest de sportieve ambities nood-
gedwongen bijstellen, maar deed er 
alles aan om een aangepast en veilig 
sportaanbod overeind te houden en zo 
de Antwerpse jongeren een uitlaatklep 
te bieden.”

Peter Wouters, schepen van Sport

Annick De Ridder, schepen van Stadsontwikkeling

Biodiversiteit doen heropleven
“De natuur herstellen: het is meer dan 
ooit een noodzaak. En het mooie is: de 
natuur herstelt zichzelf als we haar de 
nodige ruimte geven. Dat is exact wat  
we met de stad Antwerpen doen. Ziet  
u bij een wandeling in het groen een  
omgevallen boom liggen of hoog groeiend 
gras? Denk dan niet dat de groendienst 
van de stad er geen zin meer in heeft. 
Het tegendeel is waar. Maar als we de  
biodiversiteit in de stad willen doen  
heropleven, moeten we afstappen van 
het gazonprincipe. Een derde van ons 
groen maaien we maar twee keer per 
jaar. Binnenkort ook in onze parken.”

Aangepaste loketwerking, zelfde 
dienstverlening
“Ook tijdens de coronacrisis kunt  
u voor essentiële dienstverlening 
aan onze loketten terecht. Om 
zowel bezoekers als medewerkers 
te beschermen, moesten we de 
werking natuurlijk wel aanpassen. 
Zo zetten we bijvoorbeeld in op 
digitale processen en plaatsten 
we tijdelijke loketten in Den Bell. 
Dankzij die maatregelen en de inzet 
van onze medewerkers kunnen we 
onze inwoners telkens een passende 
oplossing aanbieden.”

Band tussen Antwerpenaar en  
Schelde versterken
“We werken volop aan de plannen voor de 
ondertunneling van de rijweg ter hoogte van 
de Suikerrui. Zo maken we het Steenplein 
groter en werken we de barrières tussen de 
Antwerpenaar en de Schelde weg. Boven-
gronds creëren we een autovrije doorgang. 
De Scheldekaaien en het Steenplein vormen 
zo het sluitstuk van de Via Sinjoor. Daar-
naast krijgt Antwerpen een nieuw park van 
vijf hectare tussen het Zuid en de Schelde. 
Bepaalde delen worden zelfs een echt bos. 
Ook hier versterken we de band tussen de 
Antwerpenaar en de Schelde.”

Nabilla Ait Daoud, schepen van Loketten

De N-VA voor u aan het werk

Steun aan onze ondernemers: 
#tuurlijkda
Gedeputeerde Luk Lemmens is bezorgd 
over de sociaal-economische gevolgen 
van de extra coronamaatregelen die de 
gouverneur heeft genomen. Hij kaartte 
de grote imagoschade voor Antwerpen 
aan en de economische weerslag ervan 
op onze ondernemers, die in zwaar weer 
verkeren. Als antwoord lanceerde het 
provinciebestuur samen met partners 
als UNIZO, NSZ en Horeca Vlaanderen 
de campagne #tuurlijkda. Die moedigt 
inwoners en bezoekers aan om weer naar 
buiten te komen.

Luk Lemmens, eerste gedeputeerde
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Goed nieuws voor jongste  
stadsbewoners
Gemeenteraadslid Els van Doesburg en 
Antwerps districtsburgemeester Paul 
Cordy riepen de Antwerpse scholen op 
om hun speelplaatsen tijdens de zomer- 
vakantie beschikbaar te stellen als speel-
terrein. “Meer dan vijftig scholen openden 
de deuren. Op achttien locaties werden 
zomerscholen georganiseerd. Goed 
nieuws voor onze jongste stadsbewoners.”

Lot van de Vlamingen meer in handen nemen
In haar 11 juliboodschap riep parlementsvoorzitter Liesbeth Homans op om 
de ruim twintig jaar oude Vlaamse resoluties die pleiten voor verregaande 
autonomie voor Vlaanderen vanonder het stof te halen en te actualiseren. 
“Coherente en homogene bevoegdheidspakketten hadden tijdens deze 
coronacrisis veel problemen kunnen voorkomen. Het is uitermate belangrijk 
dat het Vlaams Parlement het lot van de Vlamingen veel meer in handen 
kan nemen.” Liesbeth Homans, Vlaams Parlementsvoorzitter

Rol van China onderzoeken
Michael Freilich was de voorbije maanden druk in de weer. 
En met succes. “De Kamer keurde mijn resolutie goed om 
de rol van China in de verspreiding van het coronavirus 
onder de loep te nemen. Vooral het verhullen van cruciale 
informatie voor de buitenwereld moeten we tot op het bot 
onderzoeken. Daarnaast werd een wet goedgekeurd om  
ondernemers te helpen die geen bankrekening kunnen openen, 
naar analogie met hoe dat in Frankrijk wordt aangepakt.”

Michael Freilich, Kamerlid

Erfgoed in de lift
Antwerpen telt naar schatting meer dan 600 historische 
liften. Die moeten tegen eind 2022 allemaal aangepast 
zijn aan nieuwe veiligheidsnormen. Maar die normen zijn 
moeilijk te verzoenen met 
de erfgoedwaarde van de 
liften. “Omdat erfgoed een 
Vlaamse bevoegdheid is 
en veiligheid een federale, 
vroeg ik aan collega  
Anneleen Van Bossuyt  
om de problematiek ook 
te bespreken in de Kamer. 
Toen het probleem aan bod 
kwam in de commissie, 
vielen alle partijen haar bij.” 

Manuela Van Werde, 
Vlaams Parlementslid

Achter de schermen in het parlement

Uw N-VA-stem in de gemeenteraad

Els van Doesburg, gemeenteraadslid

Jong N-VA Stad Antwerpen
“Jong N-VA Antwerpen zat niet stil 
deze zomer. Om de Vlaamse feestdag 
te vieren hebben we ons van onze 
meest culinaire kant laten zien. We 
bakten leeuwenkoekjes en deelden  
die uit op de Grote Markt. Net zoals  
vorige jaren stond onze ‘Kroegentoert’, 
waarbij we elke week in een ander 
district iets gaan drinken, weer op  
de planning. Voor ieders veiligheid 
hebben we die traditie na enkele 
gezellige districtsbezoeken 
op pauze moeten zetten, 
maar uitstel is geen afstel! 
Volg onze avonturen  
via Facebook en  
Instagram.”

Nathalie van Baren, 
voorzitter Jong N-VA 
Stad Antwerpen

Dynamisch kader voor telewerk
Gemeenteraadslid Martine Vrints informeerde naar 
het succes van telewerk bij het stadspersoneel. “Uit het 
antwoord van personeelsschepen Nabilla Ait Daoud bleek 
dat de voorbije maanden 4.000 medewerkers van thuis uit 
werkten. Een projectgroep werkt nu aan een dynamisch 
kader voor telewerk. Het welzijn van alle medewerkers én 
de dienstverlening voor de Antwerpenaar staan daarin 
centraal.”

Martine Vrints, gemeenteraadslid
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Nieuwe brug verbindt  
Park Groot Schijn
Gemeenteraadslid Koen Laenens vroeg bij stads- 
schepen Fons Duchateau naar een stand van zaken 
over het Park Groot Schijn. “Vorig jaar werden de 
verbindingspaden van de sportvelden richting het 
speelbos aangelegd. Maar wat nog ontbreekt, is een 
brug over het Groot Schijn”, aldus Laenens.

De schepen gaf een positief antwoord. Gemeente-
raadslid Laenens: “De schepen wist me te vertellen dat 
het ontwerp van de brug klaar is. Het wordt er een met 
een betonnen vloer en stalen leuningen. De uitvoering 
zal plaatsvinden in het voorjaar van 2021. Dankzij  
de nieuwe brug zullen bezoekers van het park geen 
omweg meer moeten maken langs de Ruggeveldlaan.”

Stadsmarinier zorgt voor veiligere buurten
De veiligheid verbeteren is en blijft een prioriteit van de N-VA. Sinds kort krijgt de stad daarvoor hulp van stadsmariniers,  
ook in Deurne. Stadsmariniers zijn ‘superambtenaren’. Speciaal door onze burgemeester aangesteld om de hardnekkige  
veiligheidsproblemen in Deurne-Noord op te lossen.

De stadsmarinier loopt over straat en gaat met bewoners en  
ondernemers in gesprek. Zo nodig gaat hij ook samen met hen 
op stap, om problemen met eigen ogen te zien. Daarnaast legt 
hij contact met de belangrijke instanties in de buurt, zoals het 
district, de politie en sociale diensten, en met de hogere overheden.

Een stadsmarinier signaleert, voorkomt, pakt aan en pakt af  
en stimuleert positieve ontwikkelingen. Repressief voor drugs, 
crimineel geld, malafide handelszaken, jeugdoverlast in de 
buurt. Samenwerken met partners is essentieel, want dat is  
de enige manier om een wijk structureel te verbeteren.

Deurne breekt uit
Het district Deurne zal bij de heraanleg van de Schotensesteenweg een belangrijk stuk van 
de straat ontharden. Tussen de clublokalen van bridgeclub Riviera en de Eugeen Fahylaan 
wordt het voetpad weggehaald en vervangen door een brede groenstrook met bomen.

Klimaatverandering en de daarmee gepaard gaande hevige regenval dwingen ons om  
meer regenwater lokaal te laten infiltreren. Dat kan onder meer door straten gedeeltelijk 
te ontharden. Omdat een voetpad op de Schotensesteenweg ter hoogte van het beschermd 
landschap Ertbrugge niet echt nodig is, koos N-VA Deurne voor een groenstrook. Uiteraard 
blijven er voldoende oversteekplaatsen voor voetgangers.

Door de infiltratie van regenwater ter plaatse vermindert bovendien de druk op de rioleringen 
bij hevige regenval en hebben de inwoners van de Schotensesteenweg minder wateroverlast.

 Districtsschepen van Milieu Philip Van Acker en districtsburgemeester Tjerk Sekeris op de Schotense-
steenweg. Een deel van het voetpad maakt daar binnenkort plaats voor een groenstrook.

Jong N-VA heeft nieuwe voorzitter

In maart werd Filip Penders verkozen als nationaal bestuurslid van 
Jong N-VA. Als voorzitter zette Filip jarenlang met veel bezieling zijn 
schouders onder onze lokale jongerenafdeling. Om zijn nieuwe taak 
echter met volle toewijding te kunnen uitvoeren, gaf hij de voorzitters- 
fakkel door aan Jorge Gonzalez. Ondervoorzitter Randy Deny Kalemba, 
secretaris Filip Penders en penningmeester Xander Petö staan Jorge 
bij. Alain Hoeckx, Veronique Spuesens en Nicolas Verdonck maken 
opnieuw deel uit van het bestuur.

Jongeren warm maken voor politiek

“Onze belangrijkste taak is jongeren warm maken voor de politiek”, 
aldus de kersverse voorzitter. “We gaan daarbij verder op het elan  
van mijn voorgangers, maar schakelen nog een versnelling hoger.  
De voorbije paar maanden deden we al een aantal ludieke acties en er 
zullen er nog vele volgen.”

 V.l.n.r.: Nicolas Verdonck, Veronique Spuesens, Alain Hoeckx, Xander Petö, 
Jorge Gonzalez en Filip Penders.



Alle leerlingen opnieuw naar school 

Vanaf 1 september zijn alle scholen opnieuw open. Vorig schooljaar hebben 
onze kinderen hun klas maandenlang moeten missen, maar dat zal dit 
schooljaar niet meer gebeuren. Want elk kind heeft recht op leren.

Kleuterklas        Lager onderwijs          Eerste graad             Tweede en 
              middelbaar  derde graad 

Altijd en overal met inachtneming van de veiligheids- en hygiënemaatregelen

Voltijds onderwijs in de klas

Voltijds onderwijs in de klas
Afwisselend een week 
les in de klas en een 

week afstandsonderwijs

mondmaskerplicht en tijdelijk verbod 
op buitenschoolse activiteiten

CODE
GEEL

CODE
ORANJE

Veel Vlamingen snakten naar de heropening van de scholen. 
Heel wat ouders wilden hun kinderen weg van achter de pc 
thuis, en weer op de schoolbanken. Leerkrachten misten 
de kinderen. En onze jongeren misten hun vrienden.

“Alle kinderen kunnen weer naar school”

Ben Weyts
Vlaams minister van Onderwijs


